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 בס"ד

 01.01.2024( מתאריך ופרונטלי פרוטוקול ישיבת ועד )בזום

 , אילן יעיש, דוד רוטר ,שלומית פורמנסקי ,אהרן צוקר ,פנינית אברך חברוני :וכחיםנ

  יו'ר ועדת בטחון -מילטי לוינסון אורחים:

 ,בנג'י אקמן ,משה ישרוף ,, אייל בן דוד ציונה שרוני חסרים:

 חברי ועד, חבר מליאה מוזמנים:

מיקום 

 הישיבה:

 1.1.2024 מתאריך:  טלי בן חור : נרשם ע"י מזכירות

 

 

 נושאים

 לו'ז אחראי החלטה

   נמנע נגד בעד

1. 
 -ניםכועד

נושא  נמצא בבדיקה מול החכ'ל -.בנייה מתחת לאולם ספורט1

 .בפרויקטהתנועה והחניה 

נגררים בחניה, עקב פניות של  7היו  -. חנייה מגרש אולם2

. האחריות לאכיפה הינה של 5בעלי נגררים, כעת יש   2-הפיקוח ל

המועצה. ליישוב אין פקחים. תושבים מתבקשים לפנות למוקד 
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3 
 -חוןטסטטוס בי

. בעקבות שחרור חיילים ביישוב, מבוצע שינוי תפקידים פיקודיים 1
 ביישוב. מ'מ היישוב, רס'פ ס.מ'מ היישוב מתחלפים.

. החיילים עברו למבנה גן פנוי באופן זמני עד הגעת מבנה יביל 2
 מגורים.

 לו ללמוד.כ. יש אינטרנט לחיילים המשרתים ביישוב על מנת שיו3
 שארו ביישוב חיילים.יהמלחמה, י. גם לאחר 4
. יש עליה  באירועי ביטחון בגזרת איו'ש. פלס' מתקרבים יותר 5

 לגדרות.
במהלך השבת שוב היו אירועי התקרבות לגדר והליכה בדרך . 6

ביטחון. בנוסף תושבים מגני מודיעין טפסו על הגדר על מנת 
שוב, לצאת החוצה. תתקיים פגישה של יו'ר ועד  גני עם רבני היי

 לטפל בנושא.
מבנים יבילים  2אושרה רכישת צגו ובהתא להצעות מחיר שה.7
 .5ואחד נוסף לעמדה  חייליםלינה לל
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.יש עדיין תושבים שעוברים מעל/דרך הגדר , ומטיילים על דרך 8
 הביטחון.  חלק איסור מוחלט להיות על דך הביטחון.

      ניתן סטטוס תרומות והשימושים. -סטטוס תרומות .4

5. 
 חינוך

, לגן חנ'מ של אורנה, הייתה הצפה בגן, הנושא עדיין לא טופ 
בטיפול מול המועצה. נמצא  גן חליפי בגני מודיעין, לימים בהם 

 .יבוצעו התיקונים בגן

     

6. 
 נוער

.פרוייקט מב'ע מתקדם יפה מאוד, המועדון נמצא במצב טוב, 1
 רואים שיפור משמעותי.

 בתחום הנוער ביחד עם הצוות.. אדית ואהרן עובדים יחד 2
. חסר מקום לקיום פעילות בחורף כפתרון ביניים הסניף מתפלל 3

 ואת המפקד ברחבה.בגלנווד, 
בתהליך קבלת הצעות מחיר. על מנת  -. קירוי הרחבה של הסניף4

 לאפשר פעילות בחורף/קיץ
בבחינה והצעות מחיר. על מנת לאפשר חלל גדול  -. שיפוץ סניף5

 להתכנסות.

     

7. 
 דת

התקיים מפגש עם הרב גליקסברג, נציגי בה'כ,  -. סיכום תקופה1
 רכזת הקהילה ורפרנט דת.  

 . ברטנורא חוזר ביחד עם הרב גליקסברג.2
במקרה בו יש צורך בקבורה )חו'ח(, יש להפנות  -. אבלות3

 , במוקד יש צוות יעודי שנותן סיוע בתהליך.106תושבים למוקד 
בהמשך לפגישה שהתקיימה עם יו'ר המועצה הדתית החדש  .4

הרב ישי איתן, סוכם הרב גליקסברג הינו הכתובת הרשמית 
 לנושאי הדת ביישוב.

     

 תושביםמוזמנים, תפוצה: נוכחים, 

 

 


